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Jaktvårdskretsarnas valda ombud kallas till  

Jägareförbundet Västra Götaland Väst länsföreningsstämma 2016 

Onsdagen den 13 april kl. 18:30 

 

 

OBS! Anmälan och avprickning av ombuden från kl.17:30  

Kom gärna i god tid.  

 

 

Stadgeenliga ärenden 

Stämmohandlingar bifogas 

 

 

Preliminär tidsplan: 

 

17:30 Enklare förtäring 

 

18:30 Stämman öppnas 

  

  

ca 20:00 Avslutning 

 

 

Skogaryd den 15 mars 2016 

  

 

 

Jägareförbundet Västra Götaland Väst 

  

 

Styrelsen 
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Länsföreningens årsstämma 2016 – koordinater m m 

 
Du som skall bevista länsföreningens årsstämma den 13 april och som har tillgång till GPS 

kan ha nytta av de aktuella koordinaterna. 

 

Ställ därför in GPS:en enligt följande 

 

58°22,733´N 

12°19,533´O 

 

så skall du förhoppningsvis komma till Sundsgatan 29 i Vänersborg, där Kommunhuset 

ligger. 

 

Om du saknar GPS kan du ha nytta av den vägbeskrivning som finns på nedanstående 

internetadress. 

 

 

 

 

Vänersborg har i princip fri parkering men tillämpar den s k P-skivemetoden som går ut på 

att man lägger en ”P-skiva” i vindrutan, där man själv ställt in/skrivit in sin ankomsttid. 

 

Sådana skivor kan köpas men för ett tillfälligt besök kan man även gratis få tillgång till en P-

skiva. 

 

På nedanstående internetadress kan du få veta mera om hur man får tillgång till P-skiva, hur 

lång P-tid som är tillåten, samt vägbeskrivning till Kommunhuset. 

 

http://www.vanersborg.se/trafikinfrastruktur/trafikochgator/parkering.4.52821050136a06aef5

420fd1.html 

 

Välkommen ! 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.vanersborg.se/trafikinfrastruktur/trafikochgator/parkering.4.52821050136a06aef5420fd1.html
http://www.vanersborg.se/trafikinfrastruktur/trafikochgator/parkering.4.52821050136a06aef5420fd1.html
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Dagordning för Västra Götaland Väst länsföreningsstämma 13 april 2016 

 

1. Föreningsstämman öppnas  

2. Upprop och fastställande av röstlängd 

 

3. Stämmofunktionärer 

a) Ordförande och vice ordförande för mötet 

b) Anmälan om av styrelsen utsedd sekreterare för mötet 

c) Val av två personer att jämte ordföranden justera protokollet - 

tillika rösträknare                 

 

4. Godkännande av dagordning 

5. Fråga om stämman är stadgeenligt utlyst 

6. Styrelsens verksamhets- och förvaltningsberättelse 

7. Revisorernas berättelse 

8. Beslut om resultaträkning samt fastställande av balansräkning 

9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

10. Val av ordförande i länsföreningen tillika styrelsens ordförande för en tid av ett år 

11. Val av ledamöter i styrelsen 

a) 6 st. ledamöter för ett mandat på 2 år 

         

        1 ledamöter från valregion 1 

        2 ledamot från valregion 2 

 1 ledamöter från valregion 3 

        2 ledamot från valregion 4   

b) Eventuella fyllnadsval 

12. Val av två revisorer och två revisorssuppleanter på 1 år i länsföreningen 

13. Val av två revisorer och två revisorssuppleanter på 1 år i Göteborgs 

Jagtsällskaps Stiftelse 

14. Val av (3) ombud och (3) suppleanter till Svenska Jägareförbundets årsstämma 

2016 

15. Val av valberedning  

a. 1 st. ordförande/sammankallande i valberedningen                          

b. 4 st. ledamöter för ett mandat på 2 år  

Valregion 1 

Valregion 2 

Valregion 3 

Valregion 4 
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16. Styrelsens förslag beträffande: 

  

  

a) Verksamhetsplan för 2016 

b) Kretsbidrag 

c) Budget 

d) Ärenden över vilka Jägareförbundet begärt stämmans yttrande 

    e) Inkomna motioner 

    f) Övriga ärenden   

 g) Avrapportering föregående års motioner 

 h) Redovisning av uppdrag från årsstämman 2015 ang kretsar 

  

 

 

17. Ersättningar till styrelse och valberedning 

 

18. Bestämmande av sättet för kallelse till nästa föreningsstämma 

 

19. Belöningar, utmärkelser och avtackningar 

 

20.  Ledamot Rolf Anneberg förbundsstyrelsen och förbundets GS Bo Sköld har 

ordet. 

 

21. Föreningsstämman avslutas 

 

  

 

Ombud som är förhindrade att närvara vid stämman 

ombeds överlämna kallelsen och stämmohandlingarna till vald ersättare. 
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Jägareförbundet Västra Götaland Väst 

 

Verksamhets- och förvaltningsberättelse för år 2015 
 

 

Styrelsen har under verksamhetsåret haft följande sammansättning:  

Ordförande Göte Johansson; 1:e Vice Ordförande Tore Stening, 

2:e Vice Ordförande Morgan Andersson, Sekreterare Magnus Fabbe Nilsson, Kassör Tore 

Stening, 

Övriga ledamöter: Lennart Gustavsson, Lars Brodal, Håkan Eklund, Magnus Blomstrand,  

Lisbeth Hellner, Lars Bergdahl, Ola Bilén, Carl Dahlöf samt Mats Svantesson.  

Arne Kjellstrand adjungerad till styrelsen som Kassaförvaltare. 

 
I arbetsutskottet har ingått:  Göte Johansson, Morgan Andersson, Lars Bergdahl  

Magnus Fabbe Nilsson samt Tore Stening 

Länsjaktvårdsföreningens styrelse har haft 10 sammanträden och arbetsutskottet har haft 8 

sammanträden. 
 
Styrelsen har organiserat verksamheten i arbetsgrupper. I varje arbetsgrupp har någon av 

styrelsens ledamöter varit kontaktman till styrelsen. 

Styrelsens ledamöter har dessutom varit kontaktpersoner för var sina grupper av 

jaktvårdskretsar. 
 
Styrelsen har varit remissinstans i en mängd frågor från länsstyrelsen, kommuner, 

polismyndigheter och olika organisationer samt i ett stort antal frågor från Svenska 

Jägareförbundet. 

 
Ordinarie länsföreningsstämma hölls på Kommunhuset, Vänersborg, den 15 april 2015. 

Utöver styrelseledamöter deltog 103 kretsombud, personal samt ett antal inbjudna gäster. 

Som stämmoordförande tjänstgjorde Sven-Bertil Thelander, Göteborg samt Stig Strandberg 

Uddevalla. Förbundsordförande Björn Sprängare gästade stämman och avslutade med ett 

uppskattat anförande rörande vikten av ett starkt Jägareförbund. 

 

Revisorer har varit Patrik Carlén och Ture Andersson 

Revisorsuppleanter har varit Jonas Blomqvist och Carin Rämneland. 

 

Svenska Jägareförbundets personal har för vår del utgjorts av konsulenterna Karl Johan 

Brindbergs, Hanna Ståhl, Claes Magnusson samt Jerk Sjöberg gemensamt med övriga 

länsföreningar i Västra Götaland. Som kontorist Katarina Dahlgren  och som viltvårdare 

Göran Karlsson. 

 

Ombud vid Svenska Jägareförbundets årsstämma var Göte Johansson, Håkan Eklund och 

Tore Stening.  
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Under 2015 har länsjaktvårdsföreningen varit engagerad i flera olika projekt: 

 

Länsföreningen 

 har haft en kretskonferens i Vänersborg under december månad.   

 har bekostat litteraturen Jägarskolan för ungdom upp till 25 år, som tecknar/har 

tecknat medlemskap i Svenska Jägareförbundet 

 har under året fortsatt drivit ett ungdomsprojekt med Jan Karlsson som projektledare 

 har under året medverkat till utveckling av Skogaryd som mötesplats för kretsar och 

medlemmar 

 har medverkat i Västra Götalands Viltförvaltningsdelegation samt Jägareförbundets 

rovdjursråd genom Göte Johansson. 

 har deltagit vid ordförandekonferens vid de tillfällen som detta arrangerats av 

förbundet under året  

 har deltagit vid samverkansträffar i SO (samverksamhetsområde)-Syd 

 har löpande under året haft ett antal kontakter med myndigheter, tjänstemän, 

förbundsstyrelsen, kretsar, medlemmar och enskilda i en rad ärenden  

 har deltagit i möte med Jägareförbundets representanter i VFD 

 har via sina kontaktpersoner ut i kretsarna deltagit vid kretsårsmöten och i 

förekommande fall även på styrelsemöte löpande under året 

 har bistått vid kretsars arbete med sammanslagning 

 har inbjudit valberedningens ordförande vid flera styrelsemöten. 

 har deltagit på Svenska Jägareförbundets årsstämma på Öster Malma genom  Göte 

Johansson, Håkan Eklund och Tore Stening 

 erbjudit utbildning på skyttesimulatorn till alla jägarskoleelever 

 har deltagit i ett antal mässor med Bok och biblioteksmässan som största satsning 

 Har haft ett möte med länsstyrelsens tjänstemän rörande klövviltsförvaltning. 

 

Länsföreningens styrelse har utöver vad som nämnts i skrift arbetat aktivt enligt 

Jägareförbundets policy i alla dess hänseenden  

 

Vissa av aktiviteterna har skett tillsammans med vår samarbetspartner Studiefrämjandet. 

 

Antalet medlemmar var den 31dec 2015: 10971 st. (motsvarande siffra 31 dec 2014: 10926 

st.)  
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Fokusområden och arbetsgrupper 

 

Länsföreningen är nu klar med en anpassning till den nya organisationsstruktur som 

beslutades om vid årsstämman i juni 2014. Befintliga arbetsgrupper sorterar nu under något 

av de fyra huvudområdena. Länsföreningen har också arbetsgrupper som kan anses tillhöra 

flera huvudområden och dessa benämns som stödfunktioner nedan. 

 

Ansvariga ur styrelsen för de olika arbetsgrupperna är 

 

Jakt och Viltförvaltning (Göte Johansson, Tore Stening samt Morgan 

Andersson) 
1) Älg, skog, foder, viltvård, vildsvin, hjort, invasiva arter, fältvilt: Göte Johansson, Tore 

Stening samt Morgan Andersson 

2) Kustjaktrådet: Martin Hahne (ej styrelseledamot 

3) Rovdjur: Göte Johansson, Morgan Andersson samt Stig Strandberg (ej 

styrelseledamot) 

4) Hund: Lennart Gustavsson 

5) NVR: Håkan Eklund 

6) Viltdata: Magnus Blomstrand 

 

 

Utbildning (Mats Svantesson) 
7) Utbildningar: Mats Svantesson 

8) Jägarexamen: Lisbeth Hellner 

9) Skytte: Ola Bilèn 

 

            

Opinion och Kommunikation (Lars Bergdahl, Mats Svantesson samt Carl 

Dahlöf) 
10) Ungdom: Mats Svantesson,  

11) JAQT: Lisbeth Hellner 

12) Ungdomsprojektet: Janne Karlsson 

  

Medlem och Marknad  (Lars Brodal) 
13) Mässor: Magnus Fabbe Nilsson, Lasse Bergdahl samt Håkan Eklund. 

14) Medlem: Lars Brodal, Håkan Eklund samt Jan Karlsson(ej styrelseledamot) 

 

 

Stödfunktioner 
Skogaryd: Mats Svantesson 

Ekonomi: Tore Stening 

Verksamhetsutveckling: Lars Brodal 
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JAKT OCH  VILTFÖRVALTNING  

 

JAKT & FAUNA, ROVDJUR 

 

Jakt och Faunagruppen i Jägareförbundet Västra Götaland Väst har under verksamhetsåret, 

liksom tidigare behandlat frågor och remisser som rör gruppens kompetensområde, enskilt 

samt i samarbete med övriga länsföreningar i Västra Götaland. 

 

 

 

Länsföreningarna är representerade i Sv. Jägareförbundets rovdjursråd samt i länets VFD 

genom Göte Johansson. 

J&F grp försökte i år att harmonisera jakttiderna på älg för licensområde och ÄSO genom att 

föreslå VFD besluta om jakt efter vuxen älg på licensområde i 70 dagar. VFD beslutade så 

men beslutet överklagades med framgång av LRF och S Skogsägarna och resultatet blev full 

jakttid,d.v.s. till den sista februari. Tråkigt tycker vi då de allra flesta ÄSO frivilligt antagit 

avkortad jakttid med hänsyn till bl.a. att tjurarna tappar sina horn vilket gör det svårt att 

könskvotera. Vidare behövs en period då vi, utan att riskera att kor skjuts, hårt kan beskatta 

kalvarna. 

Avskjutningen av älg har under året, i vissa delar av verksamhetsområdet, kraftigt sjunkit och 

rapporter om en vikande älgstam med få kalvar hörs från många håll. Här är det av yttersta 

vikt att noggrant uppmärksamma detta vid framtagandet av nya ÄSO planer. 

Den planerade utbildningen av ÄFO samt ÄSO delegater har försenats men kommer att 

genomföras under 2016. 

Arbetet med att ta fram en ny förvaltningsplan för länets vildsvinsstam har påbörjats och här 

representeras vi av Anders Andersson och Morgan Andersson i VFDs AU. 

Vildsvinspopulationen breder sakta ut sig och snart täcks hela vårt verksamhetsområde. 

Naturvårdsverket beslutade att ingen lodjursjakt fick förekomma i Mellersta och Södra 

förvaltningsområdet detta år med hänvisning till förra vinterns inventeringsresultat. Vintern 

2014-15 var som alla vet extremt snöfattig och inventering var i stort sett omöjlig. Slutsatsen 

vi drar av NVs beslut är : Ingen snö, inga rovdjur men verkligheten är tyvärr en annan. Vår 

uppfattning är att lodjuren ökat och att varg etablerat sig i större delen av vårt område. Vi 

arbetar oförtrutet vidare med  förslag till kompletterande inventeringsmetodik. 

 

Viltövervakningen är ett ständigt återkommande ämne och fortfarande ligger vi långt under 

målet, 50% täckningsgrad i V Götaland Väst. Även rapporteringen för älg och rovdjur i 

VILTDATA minskar och detta är alarmerande då dessa uppgifter är grund för framtida 

förvaltning. Återigen ber vi er ALLA hjälpas åt att bryta denna trend. 

 

Jakt och Fauna grp. Samt rovdjursgrp. V Götaland Väst 

   

 

KUSTJAKTRÅDET 

 

2015 innebar nya förutsättningar för säljakten på gott och ont men betydande framsteg 

noterades. Senare var vi värd för årets nationella möte som ägde rum på Fars Hatt i Kungälv 

där vi hade ett bra möte med mycket givande och även oroande information. Bl.a. ser  
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fågelsituationen väldigt annorlunda ut på östkusten med kraftig nedgång i numerärerna. 

  

Efter detta var det dags att åka till Elmia för att bygga monter och visa upp kustjaktens stora 

potential för så många som möjligt. Vi bjöd på rökt sälkött, grillad ejder samt tillvaratagande 

av säl, ejder och mink vilket uppskattades. 

  

Stort tack till samtliga som ställde upp som funktionärer på dessa båda evenemang samt ett 

stort tack till våran länsförening för engagemang och stöttning. 

  

             Martin Hahne         Ordförende kustjaktrådet VGV 

 

 

HUND 

 

Under året har mycket av fokus legat på eftersök och på hur vi som jägare skall kunna klara 

av att uppfylla dom krav som ställs på oss. Eftersök är en av hundgruppens viktigaste område. 

Vi har under året, tillsammans med övriga länsföreningar i Västra Götaland startat upp en 

eftersöksgrupp. Benämningen är EFTERSÖKSASSISTANS. Mycket arbete har lagts på att få 

till en bra struktur och riktlinjer för arbetet. Syftet är att erbjuda hjälp med eftersök till jaktlag 

som så önskar.  Jägarförbundet tar inte ut någon ersättning för utförda eftersök. Insiativet har 

uppmärksammats på flera håll i landet och Västmanlands länsförening planerar att följa vårt 

exempel  inför kommande jaktår . Mycket arbete kvarstår men vi känner att vi är på mycket 

god väg. 

Vi var närvarande på nationellt eftersöksseminarium i Östermalma.   

Deltagit på mässan ”Bondens dag” som anordnas varje år. 

Gemensamma möten med hundgrupperna i Skaraborg och Älvsborg S.  

Ett stort arbete under året var planeringen och förberedelser inför MyDog 2016 som gick av 

stapeln i början på januari  

Deltagande på utbildning för eftersöksinstruktör. 

 

Lennart Gustavsson 

 

 

NVR 

 

Inga möten under året, däremot mycket stor verksamhet. 

Vi deltog i Bok & Biblioteksmässan, delade ut viltolycksremsor och informerade om 

verksamheten. 

Många lokala grupper deltog i nationella NVR dagen. 

Vi är ca: 400 eftersöksjägare. 

 

 

 

 

 

UTBILDNING 

 

SKYTTEGRUPPEN 
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Skyttegruppen i Västra Götaland Väst har under 2015 bestått av:  

Länsinstruktörer:  

Markku Kämäräinen, Vänersborg  

Stefan Lindell, Lane Ryr  

Representanter från styrelsen:  

Ola Bilén  

Håkan Eklund  

Jaktvårdskonsulent, Svenska Jägareförbundet:  

Clas Magnusson  

Skyttegruppen har haft egna möten och även deltagit i VO:s skyttesektion.  

Genom samarbete med länsföreningar i länet har det varit möjligt att anordna bland annat 

länsmästerskap i Jaktskytte. Tävlingen Kretsälgen genomfördes för att locka fler att 

övningsskjuta.  

Gruppen har varit behjälplig med instruktörer vid diverse olika utbildningar av bland annat 

cirkelledare och jaktledare.  

Gruppens målsättning är få till bättre skjutförmåga hos våra jägare genom ökat övningsskytte 

så att skadeskjutningar minimeras.  

 

 

JÄGAREXAMEN ( Ledningsgrupp gemensam för Västra Götaland) 2015  

 

Gruppen har bestått av ordförande Jan Carlsson, Lisbeth Hellner och suppleant Stig 

Strandberg för VGV. Bo-Erik Persson och suppleant Mona Landin för Ps. Åke Johansson 

med suppleant Mats Öberg för R. Adjungerande tjänstemän har varit Katarina Dahlgren, Clas 

Magnusson fram till 30/7 som efterträdes av Hanna Ståhl.  

Gruppen har haft 2 protokollförda möte under året.  

PROVBANOR  

Av länets 30 provbanor har 12 st besiktats samt ombesiktningar under 2015.  

PROVLEDARE / KONTAKTMANNATRÄFF  

Utbildningar för nya provledare, 5 deltog från VGV som arrangerades av Jägareförbundet 

Syd den 17-18/4 i Eksjö. Behovet av provledare vid länets provbanor är väl tillgodosett.  

PROVSTATISTIK  

 

 

 

Aktuell statistik för 2015 finns ej klar förrän i början av mars – dock beräknas en liten ökning 

av antal prov jämfört med tidigare år. De nya rutinerna mellan provbanor och NV utförs nu 

via dator.  

 

UTBILDNING 

 

Länsföreningen har deltagit i 3 möten med Studiefrämjandet och har i samarbete tagit fram 

olika utbildningar som finns att hitta på respektives hemsida. Jägarförbundet har haft 

jaktledarutbilningar och olika skytteutbildningar. 

 

 

SKOGARYD  
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Utnyttjandet av Skogaryd har varit lite lägre och under 2015 nyttjades fastigheten ca 80 dagar 

för olika aktiviteter som t ex skolklassbesök med övernattning, möten, skytte, hundaktiviteter, 

simulatorskytte och jakt. Det har även bedrivits viltvård med stödutfodring. Fällslingan har 

använts i utbildningssyfte av J-skolegrupper och skolklasser.  Det har rivits och renoverats 

gamla jakttorn och passröjts. Under 2015 genomfördes 11 ungdomsjakter, 1 elevjakt det har 

även anordnats en styrelsejakt med stiftelserna inbjudna på älgjakt.  Under jakterna fälldes 4 

rådjur, 2 älg och 3 bävrar viltstammarna har under året ökat där även vildsvinen sporadiskt 

besöker Skogaryd. Under året har bredbandsinstallationen till torpet blivit klar. Allt arbete har 

utförts ideellt och vill därför tacka alla som har ställt upp. 

Skogarydsgruppen  

 

 

 

OPINION OCH KOMMUNIKATION 

 

Den nya organisationen inom Opinions- och Kommunikationsarbetet med kommunikatörer 

inom varje län har successivt börjat sätta sig, även om det fortsatt råder tveksamhet och 

osäkerhet i formerna för detta arbete. 

 

Det mest påtagliga i arbete med opinionsbildning har varit att möta allmänheten vid olika 

mässor/events inom länet, som exempel Elmia i Jönköping och Bondens Dag i Ljungskile m 

fl. 

 

Vidare deltog Jägareförbundet för första gången med en monter på Bok- & Biblioteksmässan 

i Göteborg, där Länsföreningen var huvudansvarig för byggande och bemanning. Detta 

deltagande bedöms som mycket framgångsrikt från såväl SJF centralt som Länsföreningen, 

och kommer troligtvis få en fortsättning under kommande år 

 

I övrigt har debattartiklar, oftast redigerade från SJF centralt, gjorts försök att bli införda i 

lokala tidningar i Västra Götaland, dock med varierande framgång. 

 

Vi fortsätter arbeta med att få till ett nätverk av lokala opinionsbildare med kontaktnät och 

ingångar till medier och politiker inom länet eftersom detta känns nödvändigt för att få till ett 

effektivt opinionsarbete. 

 

Avslutningsvis vill vi nämna att det är nödvändigt att SJF snarast inrättar ett modernt och 

fungerande medlemsregister, med uppgifter om e-postadresser och mobilnummer, för att 

möjliggöra en effektiv kommunikation till och från medlemmar. 

 

UNGDOM 

 

Vi fick ställa in ungdomslägret pga för litet intresse. Vi har även arrangerat Västra Götaland 

Väst kretskampsfinal. Västra Götaland Väst kretskampsfinal på Jaktskyttarna Trollhättans  

 

bana. Där det vinnande laget gick vidare och fick åka till SO Syd finalen i Skåne. 6 st 

älgjakter för ungdomar på Skogaryd har genomförts. Totalt deltog 14 ungdomar där även 

några har varit faddrar för jaktintresserade ungdomar, samt 5 hundförare på jakterna. En kalv 

fälldes. 4 st småviltsjakt för ungdomar på Skogaryd 12 ungdomar och 5 st jägarskolelever 

som förhoppningsvis blir nya jägare och 7 olika hundförare. 4 rådjur fälldes. 3 st bäverjakter 
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ihop med grannfastigheten för att minska skadorna. 5 st ungdomar deltog och lyckades fälla 3 

bävrar. Har även deltagit i en träff med ungdomsansvariga i våra kretsarom att skapa ett 

ungdomsråd. Vi har varit på 2 ungdomskonferenser på Öster Malma där inriktningen var att 

få igång ungdomsverksamhet i kretsarna. Till sist vill vi tacka alla som hjälpt till på 

aktiviteterna utan er hade det inte gått att genomföra dessa.  

Det blev en ytterligare förlängning för Skol- och ungdomsprojektet, som nu löper fram till 

och med våren 2017 Gbg´s Jaktsällskaps stiftelse bidrog ännu en gång med ekonomisk  

stöttning så att projektet kunde fortleva. Anställd för att driva projektet är Jan Karlsson. 

Projektet syftar till att initiera ett varaktigt intresse för vilt, natur, jakt och miljöfrågor hos de 

unga. Verksamheten vid skolorna har fortsatt med något förändrad inriktning. Där 

tyngdpunkten lagts vid att nå något äldre barn/ungdomar, samt besök av jägare skolorna för 

att förhoppningsvis nå snabbare resultat på Jägareförbundets medlemsantal. Projektet har 

deltagit i ett antal mässor och marknader deltagande på höst och sportlovsaktiviteter har 

också skett. Ca 5000 ungdomarhar besökts i skolorna, 500 fågelholkar har snickrats under 

mässor, marknader, och lov. Kontakt med 100 jägarexamenselever har genomförts. Under 

våren 2016 kommer ett försök att genomföra ett ungdoms råd göras. Skol- och 

ungdomsprojektet är ett viktigt och bra marknadsföringsinstrument. Jägareförbundet möter 

barn och ungdomar på dagis-/skolnivå och skapar en positiv bild av jakt och jägare som 

barnen tar med sig hem och sprider bland föräldrar m.fl. Barnen lär sig känna igen vår 

logotype och de får en positiv bild av oss jägare. Vi skapar också en positiv publicitet kring 

Jägarförbundet där vi visar att vi kan göra annat än hantera eftersök, rovdjursfrågor och 

älgförvaltning. 

Mats Svantesson och Jan Karlsson 

 

 

JAQT 

 

Vi  har 862 kvinnliga medlemmar, en ökning med 27 st i Västra Götaland Väst. 

JAQT är till för att stötta kvinnliga jägare att komma igång med att på egen hand söka vägar 

till mer jakt. 

Informationsbrev till kvinnliga medlemmar med en kort presentation av JAQT, med 

uppmaning till tjejerna att skicka in sin mail-adress, idag har vi över 200 anmälda. 

 

En JAQT-Nationell träff arrangerades för länsansvariga den 16-17/-2015 på Öster Malma. 

 

Där enades det om tre mål för JAQT till dec-2016 

 

X   Rekryterat minst 1000 nya kvinnliga medlemmar. 

X   Kvinnor ska ha minst lika hög ”nöjd medlems-index” som män. 

X   Minst 20 procent av alla ledamöter i styrelsen, samt instruktörer ska vara kvinnor. 

 

Aktiviteter inom vår länsförening hat varit tjejskytte och utbytesjakter. Vi har även samarbete 

med andra län. Tillgång av simulatorskytte finns på Skogaryd. 

 

Vi vill vara ett stöd för varandra! 

 

        

MEDLEM OCH MARKNAD 
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MEDLEM 

 

I ett nationellt uppstartsmöte för Medlem & Marknad beslutades det att Länsföreningarna 

under 2015 skulle fokusera på värvning via jägarskolorna.  Målet sattes till att 50% av 

eleverna som tar fullvärdig jägarexamen skulle besökas. VGV utsåg ungdomsansvarig Jan 

Karlsson i Länsföreningen att utföra uppgiften. Under året har 161 elever fått besök av 

länsföreningen. 

VGV har under året haft en positiv medlemsutveckling och har per december 2015 10971 

medlemmar, jämfört med 10926 medlemmar 2014.  Ökningen ligger i huvudsak på Ordinarie 

medlemskap samt Ungdom och minskning på Generationsskifte. 

 

Medlemskategori                2014                   2015 

Ordinarie 
               7 868     7997 

Ordinarie utan tidning 
               1 769     1790 

Ungdom 
                 509     522 

Stödmedlem (inkl Seniorer) 
                 171     175 

Ständig medlem 
                     2     2 

Hedersmedlem 
                     4     4 

Ordinarie utom Sverige 
                   23     21 

Ordinarie utland med e-tidning 
                     1     2 

Ordinarie utan tidning utom Sverige 
                   15     16 

Lokalorganisationer 
                   43     45 

Generationsskiftet 
                 483     389 

Jaktturist 
                   38     8 

 
             10 926     10971                

 

MARKNAD 

 

För att skapa ett enhetligt och tydligt uttryck i samband med att Jägareförbundet medverkar 

på mässor, har ett mäss-koncept tagits fram från centralt håll. VGV har köpt in ett mässtält  

 

 

som dels kommer användas av länsföreningen, men också kan lånas ut till kretsarna. Pga. av 

försenad leverans, har mässtältet inte kunnat utnyttjas i önskvärd grad under 2015. 

Länsföreningen har under året medverkat på följande mässor: 

 Elmia 
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 Bondens Dag 

 Julmarknad Hunneberg 

I tillägg till ovan var Länsföreningen huvudansvarig för Jägareförbundets monter på Bok – 

och Biblioteksmässan i Göteborg i god samverkan med Studiefrämjandet. Fokus var att lyfta 

fram den almännytta som jägarkåren bidrar med, samt inte minst marknadsföra viltkött. Detta 

genomfördes med stor framgång med många positiva mötet, inte minst genom de smakprov 

som det bjöds på.  
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Valberedningens förslag till 2016 års Länsföreningsstämma Jägareförbundet 

Västra Götaland Väst 

 

 

Val av ordförande för Länsföreningsstämman V. Götaland V. 2016 

 

Ordförande, Sven-Bertil Thelander                  Vice Ordförande, Stig Strandberg  

 

 

 

Val av ordförande för Länsföreningen i V. Götaland V. på 1 år 2016-2017 

 

Göte Johansson, Bengtsfors 

 

 

Val av ledamöter till styrelsen i Länsföreningen i V. Götaland V. 2016-2017 på 2 år 

 

 

Valregion 1 

 

Magnus Nilsson Åmål, i tur att avgå, omval av Magnus Nilsson 

Lennart Gustavsson Vänersborg, ett år kvar 

Lisbeth Hellner, Dals-Ed, ett år kvar 

 

 

Valregion 2 

 

Tore Stening, Vårgårda, i tur att avgå, omval av Tore Stening 

Ola Bilén, Lerum, i tur att avgå, nyval av Martin Ludvigsson, Vårgårda 

Mats Svantesson, Lilla Edet, ett år kvar 

 

 

Valregion 3 

 

Lars Bergdahl, Ljungskile, i tur att avgå, omval av Lars Bergdahl 

Magnus Blomstrand, Munkedal, ett år kvar 

Håkan Eklund, Sotenäs, fyllnadsval på ett år, nyval av Mikael Johansson, Munkedal 

 

 

Valregion 4 

 

Morgan Andersson, Stenungsund, i tur att avgå, omval av Morgan Andersson 

Lars Brodal, Landvetter, i tur att avgå, nyval av Jan Jacobsson, Hisingen-Gbg 

Carl Dahlöf, Askim-Härads, ett år kvar 
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Val av två revisorer och två suppleanter i Länsföreningen V. Götaland V. på 1 år 

 

Patrik Carlén, Uddevalla, ordinarie, omval av Patrick Carlén 

Ture Andersson, Alingsås, ordinarie, omval av Ture Andersson 

Jonas Blomqvist, Uddevalla, suppleant, omval av Jonas Blomqvist, personlig ersättare för Patrick Carlén  

Karin Remneland, Dals-Ed, personlig ersättare för Ture Andersson  

 

 

Val av två revisorer och två suppleanter i Göteborgs Jagtsällskaps stiftelse på 1 år 

 

Helen Elonsson, Göteborg 

Mattias Samuelsson, Lindome 

Bengt Kron, Göteborg, suppleant, omval av Bengt Kron personlig ersättare för Helen Elonsson 

Lars Jurell, Landvetter, suppleant, omval av Lars Jurell personlig ersättare för Mathias Samuelsson 

 

 

Val av 3 ombud och 3 suppleanter till Svenska Jägareförbundets årstämma 2016 

 

att, ge styrelsen i uppdrag att vid konstituerande möte inom sig utse ombud till Förbundets årsstämma 

och suppleanter för dessa 

 

 

Ersättning till styrelse och revisorer 

 

Ordförande 30 % av ett basbelopp per år  

Sekreterare 25 % av ett basbelopp per år 

Samtliga övriga ledamöter 3,000 kr i ersättning per år 

Vid inkomstbortfall 650 kr för halvdag  

Vid inkomstbortfall 1,300 kr för heldag 

Reseersättning enligt den skattefria normen  

Revisorer är berättigade till inkomstbortfall, 650 kr för halvdag och 1, 300kr för heldag  

Revisorer, reseersättning enligt den skattefria normen 

 

 

Ersättning till valberedning 

 

 

Valberedningen har inget eget förslag utan ger styrelsen/stämman uppdraget att besluta härom 

 

 

 

 

 

 

Skogaryd 2016-02-25 

 

 

Valberedningen Västra Götaland Väst  
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Ersättning till valberedning 

 

Styrelsen föreslår att valberedningens ordförande får 2000 kr i ersättning och ledamöter 1000 

kr i kostnadsersättning/år och reseersättning samma som för styrelseledamot. 
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 2016 års valberedning – förslag efter nominering av kretsarna 
 

  Ordförande 

  Kent Hed 

 

Valregion 1                                                           Valregion 2 

Orvar Ottosson Vänersborg –omval                  Lars Ivarsbo Lilla Edet-omval 

 

Dennis Gustavsson, Bengtsfors i tur att avgå    Bertil Sagrelius Lerum-i tur att avgå 

 

Valregion 3                                                           Valregion 4 

Hans Henriksson Tanum- omval         Tarmo Honkavaara Hisingen Gbg -omval         

 

 

Leif Andersson, Lysekil, i tur att avgå         Bror Wennström, Stenungsund, i tur att avgå 

 

  

 

 

 

 

 

Arbetsinstruktion till valberedning för länsföreningen Västra Götaland Väst 2016-2017 

 

 

 Samtliga nominerade kandidater skall vara myndiga 

 Styrelsen skall rekryteras från fyra olika valregioner: 

 

 

 

 

Valregion 1   Kommuner  Kretsar 

   Bengtsfors  Bengtsfors 

   Dals-Ed  Dals-Ed 

   Åmål  Åmål 

   Mellerud  Mellerud 

   Färgelanda  Färgelanda 

   Vänersborg  Vänersborg 

 

Valregion 2   Trollhättan  Trollhättan 

   Lilla Edet  Lilla Edet 

   Ale  Ale 

   Vårgårda  Vårgårda 

   Alingsås  Alingsås 

   Lerum  Lerum 
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Valregion 3   Strömstad  Strömstad 

   Tanum  Tanum, Kville, Bullaren 

   Sotenäs  Sotenäs 

   Lysekil, Munkedal Munkedal-Lysekil 

Uddevalla  Uddevallanejden, 

Ljungskile, Bokenäset 

   Orust  Västra Orust, Östra Orust 

 

Valregion 4   Tjörn  Tjörn 

   Stenungsund  Stenungsund 

   Kungälv  Kungälv 

   Öckerö  Hisingen/Göteborg,  

Göteborg  Hisingen/Göteborg,  

Södra Skärgården 

   Partille  Partille 

Härryda Härryda Östra, 

Landvetter 

Mölndal  Askim Härads 

 

 

Rekrytering av en valberedning 

 

 

 Det skall rekryteras en ordförande från valfri valregion, om ordförande får förhinder 

blir en av de två representanterna i den valregion som utsett ordförande 

ställföreträdare. 

 Om möjligt skall ordförandeskapet rotera mellan de olika valregionerna enligt 

följande ordning: 1-2-3-4 osv 

 Till föreningsstämman 2016 är det valregion 3 som står på tur 

 Det skall rekryteras 1 ledamot från respektive valregion för en mandattid av 2 år 

 Följande kretsar har uppdraget att samordna nomineringsarbetet inom sin region: 

Valregion 1: Färgelanda  Valregion 2: Ale  

Valregion 3: Ljungkile   Valregion 4: Härryda Ö 

 

 Om det uppstår en vakans i valberedningen så är det upp till styrelsen att fatta beslut 

om vakansen skall ersättas genom att utlysa extra stämma 
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FÖRSLAG TILLVERKSAMHEFTSPLAN 2016 

 

JAKT & VILTFÖRVALTNING 

 

       Samordning av förvaltningsområde och skötselområde 

     Mål:   Att alla skötselområde och förvaltningsområde följer SJFs                  .  

                 ”Handlingsplan älg” 

       Viltrapportering Övrigt vilt. 

    Mål:   Att varje JVK skall rapportera minst 50% av reg. Jaktmarksareal 

                 I viltdata. 

      Rovdjursinventering 

    Mål:   Att delta i/organisera rovdjursinventering av varg och lo 

                Då Länsstyrelsen inte klarar genomföra detta uppdrag på ett       

                tillfredsställande sätt skall vi ta fram  möjligheter till alternativ. 

     Inventering av allt klövvilt. 

    Mål:  Att uppnå bättre underlag för förvaltning. 

     Klövviltförvaltning 

   Mål:    Att genomföra utbildningar i klövviltförvaltning i alla kretsar på  

               alla nivåer. 

    Fällavgifter 

   Mål:   Verka för rimliga fällavgifter samt att dessa medel används på ett 

              För jägarna acceptabelt sätt. 

 

Verksamhetsplan hundgruppen.  

 

• Vi har tre personer som skall gå steg 1 utbildning.  

• Vi kommer att ha en träff för alla instruktörer i Västra Götaland. 

• Vi kommer att ha minst en samling för prov,tester och utbildning föreftersöksassistans. 

 

 

UTBILDNING 

 

JX GRUPPEN.Besiktning av skjutbanor.Provledarutbildningar.Provledarträffar är planerade 

under våren i Falköping,Bredared och på Nimrod.Se över och bedöma om antalet provbanor i 

länet är tillräckligt.Genomgång av statistik,analyseras för samtliga provbanor i 

länet.Målsättningen för Skyttegruppen i VGV under 2016 är att fortsätta öka övningskyttet i 

länet och förbättra skjutskickligheten bland jägarna. För dessa ändamål ska gruppen bland 

annat. Genomföra utbildningar av skytteinstruktörer,cirkelledare,jaktledare,eftersöksjägare 

och andra jägare.Ge stöd och hjälp avseende skytte och till kretsar och skjutbanor i 

VGV.Arrangera länsmästerskap jaktskytte och tävlingen kretsälgen.Samarbeta med övriga 

skyttegrupper i VG.Utbildning. Fortsätta samarbetet med Studiefrämjandet för att ta fram 

utbidningar önskade av kretsar och  medlemar.Samla alla jägarskoleledare till en träff för att  
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informera om förbundet och visa vilket material som finns för ledarna att kunna värva in dom 

i förbundet.  

 

Verksamhetsplan Skyttegruppen 2016  

 

Målsättningen för Skyttegruppen i Västra Götaland Väst under 2016 är att fortsätta att öka 

övningsskyttet i länet och förbättra skjutskickligheten bland jägarna. För dessa ändamål ska 

gruppen bland annat:  

* Genomföra utbildningar av skytteinstruktörer, cirkelledare, jaktledare, eftersöksjägare och 

andra jägare  

* Ge stöd och hjälp avseende skytte till kretsar och skjutbanor inom VGV  

* Arrangera länsmästerskap i jaktskytte  

* Arrangera tävlingen kretsälgen  

* Samarbeta med övriga skyttegrupper inom Västra Götaland  

 

                                

 
OPINIONSBILDNING & KOMMUNIKATION 

 

Vår förmåga att påverka och skapa förståelse hos allmänhet och beslutsfattare är ett av våra 

viktigaste och svåraste uppdrag. Genom ett proaktivt kommunikations- och opinionsarbete 

skall det vi står för vara väl förankrat, tydligt och känt internt samt i stora delar av samhället. 

 

Vi skall organisera vårt opinions- och kommunikationsarbete på alla nivåer, så att vi 

gemensamt blir kraftfulla och tydliga i våra budskap. Vår kommunikation och opinions-

bildning är offensiv och proaktiv. Den förstärker bilden av oss som en attraktiv 

naturorganisation. 

 

Vi skall arbeta direkt med politiker lokalt och nationellt. Men vi verkar också indirekt genom 

att etablera strategiska samarbeten med organisationer som vi har gemensamma intressen 

med. 

 

Vi skall arbeta och driva utvecklingen av viltkött som ett hållbart livsmedel där många 

samhällsintressen möts, vilket ökar vår acceptans i samhället. 

 

Då områdena ungdom, Skogaryd och ungdomsprojektet går in i varandra har vi valt att göra 

en gemensam verksamhetsplanering, men man kommer fortfarande att kunna granska de 

olika områdena.  

Skogaryd 

Avsluta handikapps anpassning av fastigheten. Mål: öka tillgängligheten för handikappade. 

Vinterfodra på tre ställen. Mål: trivsel och hjälpa till med mat under stränga vintrar. 

Iordningställa skjutplats för räls mål och pop upp mål (får ej permanentas.) Mål: Utöka 

förutsättningarna för övningsskytte. 

1 Ungdomsläger skall i vanlig ordning genomföras. Mål: att väcka intresse för jakt och natur. 

Fortsatta Aktivitetsdagar på Skogaryd för i första hand de unga, men givet är vuxna också 

välkomna. Tänkt verksamhet: utsättning av saltstenar, Biotopförbättringar, skyttedag, 

genomgång av pass, m.m. Mål skapa en aktiv viltvård på fastigheten. 

7-8 jakter för ungdomar och nya jägare: Mål: jakt tillfällen samt utbildning i praktisk jakt.  

Ungdom 
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Delta i förbundets möten. Mål: delge information och ta del av information.  

Samla ungdomsansvariga i kretsarna till en träff på Stjärnåsens skyttecenter. Mål att 

undersöka vad ungdomsansvariga och kretsar vill ha hjälp med i ungdomsarbetet  

 

 

Skol och ungdoms projektet 

Fortsätta att erbjuda besök i skolorna Mål 3-5000 besök 

Besöka jägarskolorna Mål att nå 75% av eleverna i vgv. 

Besök på gymnasium eller liknande. Mål: 3-5 besök per år. 

Driva igenom ett ungdomsråd. ( Planerat till maj 2016) 

 

Dagläger på Skogaryd. Mål 5stycken 

Övernattnings läger Skogaryd Mål 3 stycken 

Vara ett stöd för jaktvårdskretsarna i deras ungdomsverksamhet. Mål: öka verksamheten i 

kretsarna. 

 

Delta i större sammanhang typ mässor eller dylikt. Mål 6st  

 

 

JAQT 

 

Regional träff på Skedhult, Eksjö  2016-02-28. 

Vi ska verka för att bli fler kvinnliga medlemmar , fler mejladresser till vår mejlslinga. 

Gemensamma aktiviteter som tjejskytte, utbildningar  m.m. 

 

 

MEDLEM & MARKNAD 

 

Operativa mål Medlem 

 Vi har minst 11200 betalande medlemmar per december 2016 

 Vi har träffat minst 50 % av jägarskoleleverna och redovisat värdet av ett medlemskap 

i Svenska Jägareförbundet 

 Vi har genomfört minst en utbildningsträff med cirkelledare för jägarskolor i syfte att 

stödja dem i att värva nya medlemmar. 

 Vi har implementerat och lärt oss det nya medlemssystemet 

Operativa mål Marknad 

 Vi har använt och/eller lånat ut mässkonceptet minst 10 gånger 

 Vi har deltagit på följande mässor 

o Bok och Biblioteksmässan 

o Jul på Hunneberg 

o Outdoormässan Berget 

o My Dog 

 Utöver ovanstående medverkar vi i mån av resurser på mässor som kan anses 

lämpliga, där kretsar inom länsföreningen söker och beviljas stöd. 
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      RESULTATBUDGET 

     

    

  

Rörelsens intäkter 

    

2016 

Medlemsavgifter 

    

830 000 

Försäljning, diverse 

    

50 000 

Göteborgs Jaktsällskaps Stiftelse 

    

151 500 

Bidrag skol- och ungdomsprojekt 

    

300 000 

Övriga intäkter och räntor 

    

10 000 

Summa intäkter 

    

1 341 500 

      Kostnader för verksamhetsgrenar 

    Jakt och viltförvaltning 

     

 

Älg,skog -5 000 

  

 

Rovdjur 

 

-5 000 

  

 

Kust 

 

-10 000 

  

 

Hund 

 

-25 000 

  

 

NVR 

 

-5 000 

  

 

Viltdata 

 

-5 000 

 

-55 000 

      Utbildning   

     

 

Skytte 

 

-25 000 

  

 

Utbildningar -30 000 

  

 

Kretsbidrag -220 000 

  

 

Lokalt 

aktivitetsstöd -60 000 

 

-335 000 

      Opinion och kommunikation 

     

 

Ungdom -56 000 

  

 

Info 

 

-5 000 

  

 

JAQT 

 

-5 000 

  

 

Ungdomsprojekt -500 000 

 

-566 000 

      Medlem och marknadsföring 

     

 

Mässor 

 

-87 000 

  

 

Skogaryd -75 000 

 

-162 000 

      Delsumma för verksamhetsgrenar 

    

-1 118 000 

      Förvaltning 

     Årsstämma 

    

-35 000 

Ersättningar förtroendevalda 

    

-120 000 

Övrig förvaltning 

    

-100 000 

Delkostnader förvaltning 

    

-255 000 

      Summa kostnader 

    

-1 373 000 
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Resultat  

    

-31 500 

      Skogarydsarrende, återfört 

    

31 500 

      Budgeterat resultat för 2016 

    

0 
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Motionsförslag till Länsföreningsstyrelsen från Lilla Edets Jaktvårdskrets för motion 

till årsstämman. 

 

Bakgrund 

Jägareförbundet har under lång tid kommunicerat vikten av en föryngring av förbundets 

medlemmar, vilket också har bekräftats vara korrekt, genom undersökningar i kretsar och 

länsföreningar. Under projektet ”Kretsarna siktar framåt” framkom det att en övervägande 

majoritet av kretsarna ansåg att riktad verksamhet mot ungdomar är en av våra viktigaste 

uppgifter. Av Jägareförbundets medlemmar är c:a 10% ungdomar, men enligt uppgift saknas 

nationell budget av betydelse för ungdomsverksamhet.  För att ungdomar skall bli aktiva 

medlemmar, samt för att värva nya, krävs riktad och anpassad verksamhet. Det finns goda 

exempel inom Jägareförbundet, men en nationell kraftsamling är nödvändig för att detta skall 

få ett betydande genomslag. Lilla Edets Jaktvårdskrets anser att det måste finnas en budget 

som står i rimlig proportion till andelen ungdomar i förbundet. 

Förslag 

Svenska Jägareförbundet avsätter 3 kr per medlem, utöver det medlemsbidraget som betalas 

ut till länsföreningarna, beloppet utbetalas i samband med utbetalning av medlemsbidrag. 

Länsföreningarna skall avsätta lika mycket och placera kapitalet i en fond som särredovisas i 

bokföringen. Dessa medel får endast användas till ungdomsverksamhet. 

Kretsar kan därefter söka pengar till ungdomsverksamhet. Som det är idag finns ingen hjälp 

att få från förbundet till ungdomssatsningar och det satsas väldigt olika i länsföreningar och 

kretsar. En fond skulle möjliggöra att de som idag har en aktiv verksamhet skulle kunna 

behålla verksamheten eller till och med utöka den, samt att fler kretsar kan komma igång med 

ungdomsverksamhet.  

Vår förhoppning är att detta leder till en föryngring, av en allt äldre jägarkår. 

Styrelsen Svenska Jägareförbundet Lilla Edets Jaktvårdskrets. 

 

 
 
Jägareförbundet  V. Götaland Västs yttrande över motion från Lilla Edets Jvkang. 
avsättning av pengar för ungdomssatsning. 
 

Styrelsen stödjer motionärens syn på vikten av ungdomsverksamhet och att  

riktade medel finns budgeterade för löpande och specifika insatser inom området. 

Förslaget att avsätta 3 kr per medlem, i vårt fall ca. 36 000 kr i en särskild fond anser 

Styrelsen inta vara en praktisk hantering då vi inom föreningen redan i dag årligen  

budgeterar och förbrukar medel  riktade till ungdomsverksamhet långt därutöver. 

Däremot kan en tydligare redovisning  i såväl budget som årsredovisning vara önskvärd 

vilket härmed utlovas.   

 

När det gäller den del i motionen som avser förbundsnivån föreslår styrelsen 

 att Länsstämman bifaller motionen i så motto att vi föreslår förbundets årsstämma  

besluta att i den centrala budgeten fortsättningsvis  avsätta och följa upp riktade medel 

för ungdomsverksamhet i den föreslagna  nivån om 3 kr per medlem. 
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Förslag till ny målsättning i vargfrågan Motion till Svenska Jägareförbundet 

Bakgrund 

När man som medlem eller förtroendevald kommer i kontakt med såväl allmänheten som ej 

organisatoriskt anslutna jägare väcks ibland frågan: 

- Svenska Jägareförbundet? Det är den jägarorganisation som vill ha varg i landet? 

En uppfattning som är märklig givet en skillnad om 150 vargar i uppfattning mellan de båda 

jägarorganisationerna sett till en population som bedöms mångfalt överstiga denna ambition. 

I rovdjursförvaltningen styrs Svenska Jägarförbundet av två begrepp; MVP  minsta 

livskraftiga population och GYBS  gynnsam bevarandestatus.  MVP är enligt Svenska 

Jägarförbundets beräkningar cirka 100 vargar förutsatt invandring av nya vargar med nya 

gener. 

Eftersom Svenska Jägarförbundet förbundit sig att sträva efter gynnsam 

bevarandestatusförvargeniSverige,sominnebärattmanskaha högreambitioner än MVP, så 

anser Svenska Jägarförbundet att 150 vargar är ett fullt tillräckligt mål som ger en livskraftig 

vargstam. 

Vår uppfattning är att de 50 vargar utöver de 100 vargarna som utgör minsta livskraftiga 

population är väl tilltaget. 

Denna motion har antagits och tillstyrkts vid styrelsemöte för Uddevallanejdens 

jaktvårdskrets tisdagen den 9 februari år 2016 samt årsmöte för jaktvårdskretsen tisdagen den 

16 februari år 2016. 

Yrkande 

Svenska Jägareförbundet Uddevallanejdens jaktvårdskrets yrkar: 

•   -  Att Svenska Jägarförbundet omprövar beslutet om att just 150 vargar skall 

ligga   till grund för strävan mot en gynnsam bevarandestatus.  

•   -  Att Svenska Jägarförbundets ambition skall ha sin grund i minsta livskraftiga 

  population.  Svenska Jägareförbundet Uddevallanejdens jaktvårdskrets  

 

_______________________ Johan Bjurström Ordförande 

_______________________ Martin Pettersson Sekreterare 
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Jägareförbundet VGV 

 

Styrelsens yttrande över motion från Ud Jvk 

”Hur Sv Jägareförbundet uppfattas i vargfrågan” 

 

Motionen innehåller egentligen två delar 

dels att SJF är den jägarorganisation som vill ha varg! 

dels att förbundets tolerans nivå om 150 vargar är väl tilltagen. 

 

Jägareförbundets hållning i vargfrågan ligger fast sedan många år genom vår Rovdjurpolicy 

som  

uppdaterats vid ett antal centrala årsstämmor, senast 2014. 

Härtill finns en förvaltningsplan för varg som revideras årligen med beslut i förbundsstyrelsen 

Innevarande år. 

Jägareförbundets hållning i vargfrågan grundas på det faktum att vargen ursprungligen 

funnits 

I hela landet. 

Den toleransnivå som Jägareförbundet sagt sig kunna acceptera under vissa förutsättningar är 

högst 15 vargföryngringar per år fördelade över landet. Inget län skall behöva tolerera mer än 

1-2 föryngringar. 

 

Styrelsens uppfattning är att Jägareförbundets acceptans av vargen i den svenska faunan är 

väl känd såväl inom som utom förbundet. Men här är naturligtvis allas vår kunskap och 

vidareinformation av stort värde. Andra organisationers  genom åren mycket  växlande och 

ofta populistiska  hållning i frågan lämnar vi därhän. 

 

Den i motionen påtalade skillnaden mellan MPV om 100 individer och Jägareförbundets 

toleransnivå om  högst 15 föryngringar är ytterst teoretisk  då de båda nivåerna mycket väl 

kan sammanfalla. 

 

Hemställan 

Med ovanstående föreslår styrelsen stämman besluta att motionen för dagen  skall anses 

besvarad 

men att styrelsen samtidigt får uppdraget att bevaka  frågorna i kommande  revideringar av 

jägareförbundets Rovdjurspolicy och  Handlingsplan  för varg 
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Hur Svenska Jägareförbundet uppfattas i vargfrågan Motion till Svenska 

Jägareförbundet 

Bakgrund 

När man som medlem eller förtroendevald kommer i kontakt med såväl allmänheten som ej 

organisatoriskt anslutna jägare väcks ibland frågan: 

- Svenska Jägareförbundet? Det är den jägarorganisation som vill ha varg i landet? 

En uppfattning som är märklig givet en skillnad om 150 vargar i uppfattning mellan de båda 

jägarorganisationerna sett till en population som bedöms mångfalt överstiga denna ambition. 

I rovdjursförvaltningen styrs Svenska Jägarförbundet av två begrepp; MVP  minsta 

livskraftiga population och GYBS  gynnsam bevarandestatus.  MVP är enligt Svenska 

Jägarförbundets beräkningar cirka 100 vargar förutsatt invandring av nya vargar med nya 

gener. 

Eftersom Svenska Jägarförbundet förbundit sig att sträva efter gynnsam 

bevarandestatusförvargeniSverige,sominnebärattmanskaha högreambitioner än MVP, så 

anser Svenska Jägarförbundet att 150 vargar är ett fullt tillräckligt mål som ger en livskraftig 

vargstam. 

Vår uppfattning är att de 50 vargar utöver de 100 vargarna som utgör minsta livskraftiga 

population är väl tilltaget. 

Denna motion har antagits och tillstyrkts vid styrelsemöte för Uddevallanejdens 

jaktvårdskrets tisdagen den 9 februari år 2016 samt årsmöte för jaktvårdskretsen tisdagen den 

16 februari år 2016. 

Yrkande 

Svenska Jägareförbundet Uddevallanejdens jaktvårdskrets yrkar:  - Att Svenska 

Jägarförbundet påbörjar ett arbete som syftar till att förändra hur vi 

som förbund uppfattas i vargfrågan.  Svenska Jägareförbundet Uddevallanejdens 

jaktvårdskrets 

_______________________  Johan Bjurström _______________________ Ordförande 

Martin Pettersson 

Sekreterare 
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Jägareförbundet VGV 

 

Styrelsens yttrande över motion från Ud Jvk 

”Ny målsättning i vargfrågan” 

 

Motionären har samma grundargument som i förra motion i vargfrågan då den riktar in sig på 

den teoretiska skillnaden mellan MPV och SJFs ”150 individer”. 

 

Det är att märka att den ofta angivna nivån om 150 individer är en högsta toleransnivå 

som baseras på maximalt 15 föryngringar per år. 

 

Hemställan 

Då motionen delvis speglar några olika uppfattningar och begrepp i vargfrågan som genom 

förarbeten och beslut i vår centrala årsstämma kan klarläggas föreslår styrelsen  

att motionen antas och förs vidare till centrala årsstämman 2016. 
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Motion till Svenska Jägareförbundet, Munkedal-Lysekils JVK. 

Styrelsen för Munkedal-Lysekils JVK får härmed inlämna nedanstående motion till kretsens 

årsmöte 2016-02-29. 

En av JVK´s viktigaste uppgifter är att få våra medlemmar och andra jägare att träningsskjuta 

i tillräcklig omfattning. Skytte är en ”störande” verksamhet genom sina ljudnivåer, det 

smäller, när man skjuter.  

På vår jaktskyttebana på fastigheten Gadderöd 1:5 i Svarteborgs socken har träningsskytte 

bedrivits sedan 1940-talet och i mer organiserad form sedan 1960-talet efter jaktvårdskretsens 

tillkomst.  

Vi håller för närvarande på med en ombyggnad av bullerskärmar för att minska störningarna 

för intilliggande fastigheter samt en planerad utbyggnad av en kombinerad har- och grisbana 

mot bakgrund av faunans förändring genom vildsvinens ökande etablering i vårt område. 

Ett sätt att minska bullerstörningarna är att montera ljuddämpare på de vapen som används på 

våra skjutbanor, vilket är möjligt på privatägda vapen men EJ på kretsens vapen, vilka 

används av såväl kretsens medlemmar, andra besökare och i vår utbildning av nya jägare i vår 

jägarexamen. Vi anser detta synnerligen inkonsekvent och/eller rent av obegripligt för 

gemene man. Alla framkomliga vägar för att minska ljudnivåerna från våra skjutbanor borde 

givetvis tillämpas men Polismyndigheten i Västra Götaland ställer sig helt avvisande till våra 

önskemål. 

Vi hemställer att kretsen med godkännande till ställer sig bakom vår motion så att även 

Jaktvårdskretsens vapen kan förses med ljuddämpare och överlämnar motionen till 

länsföreningen Västra Götaland Väst samt uppmanar länsföreningen att föra upp frågan till 

Svenska Jägareförbundets årsstämma och att Jägareförbundet på central nivå driver frågan i 

sina samtal med Polismyndigheten så att vi kan få en laglig möjlighet till detta. 

 

För Munkedal – Lysekils Jaktvårdskrets 

 

Lars Sjöblom 

Ordförande 

 

 

Jägareförbundet V Götaland Västs yttrande över motion angående möjlighet att 

använda ljuddämpare på föreningsvapen. 

 

Jfb V Götaland Västs styrelse delar motionärens frustration över att inga lagliga medel finns 

för att minska bullerproblematiken genom ljuddämpning av övningsvapen. Medvetna om att 

Sv Jägareförbundet genom en skrivelse till Justitiedepartementet 2002-10-10 påpekat 

problemet utan att det lett till önskad åtgärd tror vi att det nu är dags att lyfta frågan igen 

 

Styrelsen för Jfb Västra Götaland Väst beslöt därför tillstyrka motionen och föreslå 

årsstämman att bifalla densamma samt  föra frågan vidare till Svenska Jägareförbundets 

årsstämma 2016 för behandling. 

 

 

 

 

 


